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W poprzednich numerach pisałem o rodzimych szlakach. Starałem się je opisać i zainteresować
czytelników i te osoby, które chciałyby nimi wędrować i poznać przyrodę okolic Rabki. Jest tu
wiele ciekawych, godnych zobaczenia i zwiedzenia miejsc. Sam zastanawiam się od dłuższego
już czasu nad ideą poprowadzenia nowego szlaku ? poprzez Górę Kamionkę (634 m n.p.m.) w
kierunku polany Surówka i dalej na Luboń Wielki. Tylko mam dylemat ? przyniesie on więcej
szkód, czy korzyści?
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